

IMPORTANT NOTICE: PROVISIONS TO ENTER THE TRACK FACILITIES OF KARTING GENK

24 Aug 2020



FIA KARTING EUROPEAN CHAMPIONSHIP – KZ – KZ2 - ACADEMY

PROVISIONS TO ENTER THE TRACK FACILITIES OF KARTING GENK

A COVID-19 PCR test with a negative result is mandatory for everybody to get access to the track facilities. The test cannot be older than 72 hours (date of the swabbing). The local authorities cannot accept the result of a negative blood test, as it is only tracing the existence of antibodies, not the status of being positive or negative at that time.

For every person, it is mandatory to register once via an online system until 28 August by latest:

Drivers registration

Camping registration

Teams – Fuel supplier – Tyre supplier – Industry – Catering supplier

Paddock space request

As soon as you are entering once the track facilities with a negative test, no additional test will be required during the whole event. Nevertheless, face masks must be worn at ALL TIMES, even in the tents.

Every driver under 18 years of age can be accompanied by maximum two persons (mechanic and one legal guardian for example) and will get access to the track facilities.

Every driver with/or over 18 years of age can be accompanied by maximum one person (mechanic) and will get access to the track facilities.

Every team (KZ and KZ2 categories) with two or more drivers – maximum one team manager and on request additional persons will get access to the track facilities.

Suppliers (Academy Trophy, tyres, fuel, engine tuners for example) and press people will get access to the track facilities after registering via the online system.

Additional information about travel recommendations/restrictions can be found under <https://diplomatie.belgium.be/en> (section: 'you are returning from...')

ADDITIONAL INFORMATION

Hospitality units are in principle possible on request to the organizer

Camper vans and trucks are permitted on request (see organizer's link above)

COVID-19 PCR TEST

Option 1 : You can provide a COVID-19 PCR negative test approved by your local authorities by yourself

Option 2 : On site, at the track facilities of Karting Genk, we will provide the possibility of collecting samples that will be tested in a Belgian laboratory at the following dates:

Sunday 30/08 from 2 pm to 6 pm

Monday 31/08 from 8 am to 6 pm

Tuesday 01/09 from 8 am to 6 pm

the person needs to register on site with name, date of birth, country of residence and email. After completion of the 'formalities' the test will be carried out.

The cost will be about 40€. Payment can be done by credit card only.

The person will be informed of the result by email.

Result delay: at the latest 24h after receiving the sample in the laboratory:

testing Sunday 30/08; result Monday evening;

testing Monday before 12 am; result Tuesday before 12 am;

testing Monday after 12 am; result Tuesday evening;

testing Tuesday before 12 am; result Wednesday before 12 am;
testing Tuesday after 12 am; result Wednesday evening;

Option 3 : Test DRIVE-IN ZOL 2130 - Campus Sint-Jan, Schiepse Bos 6, 3600 Genk

Follow the indicated signs

A person needs to reserve a time slot in the 'drive-in' facility of the hospital ZOL (ziekenhuis Oost-Limburg) via the following number : **+32 89/32 50 50**

The time slot is valid for 30'; e.g. slot at 15h00 means being present between 15h00 and 15h30.

During the reserved slot, the person needs to register:

ID card/passport necessary

The person needs to come alone, if the person is a minor – an accompanying person is allowed

After completion of the 'formalities' the test will be carried out.

The cost will be about 67€. Payment can only be done by credit card.

The person will be informed of the result by email or phone.

Result delay:

testing day 1 before 11h30 am; result day 1 as of 5 pm

testing day 1 after 12h00 am ; result day 1 as of 11 pm.

NOTE IMPORTANTE : DISPOSITIONS POUR ACCÉDER AUX INSTALLATIONS DU CIRCUIT KARTING GENK

Championnat d'Europe FIA Karting - KZ - KZ2 - Académie

Un test PCR COVID-19 avec un résultat négatif est obligatoire pour accéder aux installations de la piste. Le test ne doit pas dater de plus de 72 heures (date du prélèvement). Les autorités locales n'accepteront pas un test sanguin avec un résultat négatif, celui-ci ne permettant que de déceler la présence d'anticorps et non de savoir si la personne est positive ou négative à un moment donné.

Il est obligatoire pour quiconque de s'enregistrer une seule fois via un système en ligne jusqu'au 28 août au plus tard :

[Enregistrement pilotes](#)

Enregistrement camping-cars

Equipes - Fournisseur de carburant - Fournisseur de pneus - Industrie - Catering

Demande d'espace dans le paddock

Après avoir pénétré dans l'enceinte de la piste avec un test négatif, aucun test supplémentaire ne sera nécessaire pendant toute la durée de l'épreuve. Néanmoins, le port du masque facial est obligatoire en TOUT TEMPS, même dans les tentes.

Les pilotes de moins de 18 ans pourront être accompagnés chacun de deux personnes au maximum (un mécanicien et un tuteur légal, par exemple) et accéder aux installations de la piste.

Les pilotes de plus de 18 ans pourront être accompagnés chacun d'une personne au maximum (mécanicien) et accéder aux installations de la piste.

Les équipes (catégories KZ et KZ2) comptant deux pilotes ou plus - au maximum un team manager et, sur demande, des personnes supplémentaires - pourront accéder aux installations de la piste.

Les fournisseurs (Trophée Académie, pneus, carburant, préparateurs de moteurs, par exemple) et les représentants de la presse auront accès aux installations de la piste après s'être inscrits via le système en ligne.

Des informations supplémentaires sur les recommandations et les restrictions en matière de voyage sont disponibles sur le site <https://diplomatie.belgium.be/en> (section : "you are returning from...").

INFORMATIONS COMPLÉMENTAIRES

Les Unités Hospitalité sont en principe possibles sur demande auprès de l'organisateur.

Les camping-cars et les camions sont autorisés sur demande (voir le lien de l'organisateur ci-dessus).

TEST PCR COVID-19

Option 1 : Vous pouvez fournir de vous-mêmes un test PCR COVID-19 négatif certifié par vos autorités locales.

Option 2 : Sur place, au sein des installations de la piste de Karting Genk, il sera possible de se soumettre à des prélèvements d'échantillons, qui seront testés dans un laboratoire belge, aux dates suivantes :

Dimanche 30/08 de 14h à 18h

Lundi 31/08 de 8h à 18h

Mardi 01/09 de 8h à 18h

Les personnes intéressées doivent s'inscrire sur place en indiquant leur nom, leur date de naissance, leur pays de résidence et leur adresse électronique. Une fois les "formalités"

accomplies, il sera procédé au test.

Le coût est d'environ 40 €. Le paiement ne peut s'effectuer que par carte de crédit.

Les personnes seront informées du résultat par courrier électronique.

Délai pour les résultats : au plus tard 24 h après réception de l'échantillon par le laboratoire :

test le dimanche 30/08 : résultat le lundi soir ;

test le lundi avant 12h00 : résultat le mardi avant 12h00 ;

test le lundi après 12h00 : résultat le mardi soir ;

test le mardi avant 12h00 : résultat le mercredi avant 12h00 ;

test le mardi après 12h00 : résultat le mercredi soir.

Option 3 : Test DRIVE-IN ZOL 2130 - Campus Sint-Jan, Schiepse Bos 6, 3600 Genk

Suivre les panneaux indiqués

Les personnes intéressées doivent réserver un créneau horaire au "drive-in" de l'hôpital ZOL (Ziekenhuis Oost-Limburg) au numéro suivant : **+32 89/32 50 50**.

Le créneau horaire est valable pendant 30' ; par exemple, un créneau à 15h00 implique d'être présent entre 15h00 et 15h30.

Pendant le créneau réservé, les personnes doivent s'inscrire :

Se munir d'une carte d'identité/passeport.

Venir seul ; dans le cas d'un mineur, un accompagnateur est autorisé.

Une fois les "formalités" accomplies, il sera procédé au test.

Le coût est d'environ 67 €. Le paiement ne peut s'effectuer que par carte de crédit.

Les personnes seront informées du résultat par courrier électronique ou par téléphone.

Délai pour les résultats :

test jour 1 avant 11h30 : résultat jour 1 à partir de 17h ;

test jour 1 après 12h00 : résultat jour 1 à partir de 23h00.